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صادراتخودروبهاوراسیاکلیدمیخورد
رئیس کل سازمان توسعه تجارت ایران گفت: با مجوزی که 
از سوی استاندارد روسیه ارسال شده صادرات به این کشور و 

منطقه اوراسیا اتفاق خواهد افتاد. 
مهدی ضیغمی، رئیس کل سازمان توسعه تجارت ایران در 
حاشیه نشست خبری ششمین نمایشگاه توانمندی های 
صادراتی جمهوری اسلامی ایران و دومین اجلاس همکاری های 
اقتصادی ایران و آفریقا در جمع خبرنگاران گفت: ایران بازارهای 
صادراتی عراق را از دست نخواهد داد. امیدواریم توافق جامع 
تجاری میان ایران و عراق به زودی امضا شود تا ایران بتواند 

به رقم توافق شده ۲۰ میلیارد دلار در تجارت با این کشور برسد. 
ضیغمی در پاسخ به سوال ایلنا در مورد صادرات خودرو 
از ایران به روسیه اظهار کرد: با مجوزی که از سوی استاندارد 
روسیه ارسال شده صادرات به روسیه و منطقه اوراسیا اتفاق 

خواهد افتاد. 

مردمبههشدارهادرخصوصسیلتوجهکنند
مدیرکل دفتر مدیریت بحران و پدافند غیرعامل شرکت 
مدیریت منابع آب به رعایت نظام های ایمنی و هشدارهای 
هواشناسی توسط مردم هنگام وقوع بارش های شدید بهاری 
کید کرد.  سیف ا... آقا بیگی افزود: ماهیت بارندگی های بهاری  تأ
باتوجه به گرم شدن هوا، بارش هایی با شدت زیاد و در فاصله 

زمانی کوتاه مدت است. 
وی افزود: این اتفاق در روزهای اخیر در تفت استان یزد و 
فین کاشان در استان اصفهان نیز رخ داد که بارش های پرحجم 

موجب آب گرفتگی شدید اراضی شد. 
کرد: این نوع بارش عموماً موجب  آقابیگی خاطرنشان 
آب گرفتگی معابر، جاده ها، مسیرهای ارتباطی و اراضی کشاورزی 
کیداً به مردم و شهروندان گرامی توصیه می شود  می شود که ا
هشدارهای هواشناسی را جدی بگیرند و نظام های ایمنی اعلام 
شده از سوی دستگاه های مربوط و رسانه ها را موردتوجه قرار 

دهند تا از خطرات احتمالی در امان باشند. 

ماجرایپیامکذخیرهسازیآبچهبود؟
ارسال پیامک »ذخیره سازی آب« به مشترکان شرکت آب و 
فاضلاب استان تهران ارتباطی به قطعی و نوبت بندی آب در 
تهران ندارد.  طی روز های گذشته برای تعدادی از مشترکان 
شرکت آب و فاضلاب استان تهران پیامک »ذخیره سازی آب« 
ارسال شد. متن این پیامک این بود که با توجه به مبحث 
شانزدهم مقررات ملی ساختمان فراهم سازی مخزن ذخیره 
آب با گنجایش حداقل ۷۵ لیتر برای هر نفر الزامی است. لطفاً 

اقدامات لازم را در این خصوص به عمل آورید.«
و  به قطعی  ارتباطی  پیامک  این  که  این است  واقعیت 
نوبت بندی آب در تهران ندارد. از آنجا که سال گذشته بروشور 
اطلاعیه فوق بین شهروندان توزیع شده بود، مجدداً با آغاز سال 
جدید، به وسیله پیامک به شهروندان اطلاع رسانی شده است. 
ماجرا از این قرار است که همه ساختمان ها براساس ابلاغیه 
مبحث ۱۶ قانون مقررات ملی ساختمان باید نسبت به تجهیز 

پمپ و مخزن اقدام کنند. 
ذکر این نکته ضروری است که برخی ساختمان ها به جهت 
افت فشار آب فقط از پمپ استفاده می کنند که این اقدام نه تنها 
باعث پایمال شدن حقوق دیگر همسایه ها می شود و بیش ترین 
ظرفیت آب شبکه کوچه و محله را به سمت ساختمان خود 
هدایت می کنند، بلکه تخلف محسوب می شود. زیرا نصب 
و قراردادن پمپ بعد از کنتور آب غیرقانونی است. بنابراین 
شهروندان ابتدا با نصب مخزن بعد از کنتور و سپس نصب پمپ، 
اقدام قانونی، فنی و تأسیساتی انجام داده و باعث پایداری فشار 
آب می شوند.  لازم به ذکر است با شروع تابستان و استفاده از 
کولر های آبی در روز های گرم، به جهت اینکه ساختمان ها دچار 
افت فشار آب نشوند، پیامک »ذخیره سازی آب« ارسال شده 
است، بحث کمبود و قطعی آب مطرح نیست و در صورت لزوم 
هرگونه برنامه درخصوص نوبت بندی و قطعی آب حتماً از سوی 

شرکت آبفای تهران اطلاع رسانی عمومی خواهد شد. 

بازرسیونمونهبرداریازطلاهایسطحبازار
با ادامه  ثبت شکایات نسبت به فروش مصنوعات طلا با 
عیار پایین توسط برخی واحدهای صنفی، مدیر کل استاندارد 
استان تهران، با بیان اینکه تیمی از بازرسان سازمان استاندارد 
از واحدهای صنفی سطح استان تهران بازدید و اقدام به خردی 
و نمونه برداری طلاها کرده اند که در مرحله عیارسنجی است، 
کید کرد که با فروشندگانی که طلای با عیار پایین تر را )به جای  تا
طلای با عیار اصلی( به مشتریان می فروشند، برخورد قانونی 

صورت خواهد گرفت. 
با توجه به نوسانات بازار طلا، برخی واحدهای صنفی متخلف 
که البته تعداد زیادی ندارند و قطعا فاقد پروانه کسب از اتحادیه 
سکه و طلا هستند، اقدام به فروش مصنوعات طلا با عیار 
غیرواقعی می کنند و گاهی با وعده ی اینکه سود کمتری دریافت 
که یک  می کنند، در حقیقت به مشتری زیان وارد می کنند؛ چرا
مصنوع طلا را هرچند کمی در اصطلاح با تخفیف می فروشند 
اما عیار طلای عرضه شده، عیار واقعی )۱۸، ۲۴ و... که مرسوم 

هستند( نیست. 
محمدحسین طاهری- مدیرکل استاندارد استان تهران- در 
این رابطه اظهار کرد: در پی گزارش های دریافتی مبنی بر عرضه 
مصنوعات طلا با عیار پایین در سطح شهر و شهرستان های 
استان تهران، تیمی از بازرسان استاندارد با حضور در سطح بازار 
اقدام به خرید و نمونه برداری از طلافروشی های سطح استان 
برای انجام آزمون کرده اند؛ این مصنوعات نمونه برداری شده 
جهت انجام آزمون عیارسنجی به آزمایشگاه های مورد تأیید 

استاندارد ارسال و نتایج آن متعاقبا اعلام خواهد شد. 
طبق اعلام اداره کل استاندرد استان تهران، وی خاطرنشان 
کرد: سامانه پیامکی ۱۰۰۰۱۵۱۷ جهت استعلام و اطمینان از 
صحت اعتبار پروانه استاندارد یا مجوز فرآورده های مشمول 

استاندارد اجباری از جمله مصنوعات طلا فعال است. 
کرد: شهروندان پیش از خرید  این مقام مسئول تصریح 
کد  مصنوعات طلا با ارسال پیامکی حاوی حرف G قبل از 
شناسایی )به عنوان مثال برای استعلام کد T۶۸۳ باید پیامک 
GT۶۸۳ ارسال شود( به این سامانه، وضعیت اعتبار کدها را 
استعلام کرده و در صورت عدم اعتبار کد مذکور، مراتب را با شماره 

تلفن ۱۵۱۷ به اداره کل استاندارد استان تهران اطلاع دهند. 

اخبار

اینترنت از فیلترشکنگرانتر
به گفته رئیس پیشین هیات مدیره سازمان 
هزینه  تهران  استان  رایانه ای  صنفی  نظام 
از  گاه بیشتر  برای فیلترشکن  پرداخت شده 
هزینه ای است که برای استفاده از اینترنت به 
اپراتورها پرداخته می شود. همچنین، گردش 
مالی این کسب وکار به اندازه گردش مالی یک 

اپراتور اینترنت است. 
حسین اسلامی، رئیس پیشین هیات مدیره 
سازمان نظام صنفی رایانه ای استان تهران 
در گفت وگو با ایلنا شرحی از وضعیت تجارت 
فیلترشکن در ایران ارائه کرد و گفت: از شهریور 
۱۴۰۱ تاکنون با حجم بیشتری از معامله فیلترشکن 
در کشور مواجه هستیم و هرچند وزیر ارتباطات 
کید  و فناوری اطلاعات و دولتمردان دیگر هم تا
داشته اند که فروشندگان فیلترشکن باید شناخته  
کنون هیچ گزارش شفافی درباره  شوند، اما تا
مجموعه هایی که این کسب وکار را پیش می برند 

به دست نیامده است. 
وی افزود: در حال حاضر هر یک از ما ماهانه 
رقمی را برای خرید فیلترشکن می پردازیم و این 
خدمت در سبد خرید خانوار وارد شده و جایگاه 
مهمی در این سبد دارد و حتی گاه در شهری 
مانند تهران شاهد هستیم هزینه پرداخت شده 
برای فیلترشکن بیشتر از هزینه ای است که برای 
استفاده از اینترنت به اپراتورها پرداخت می شود. 
اسلامی اظهار کرد: با این تفاسیر تصویری که 
از گردش مالی این کسب و کار حاصل می شود 
می تواند دربرگیرنده ارقام هنگفتی باشد، اما 
چون ارقام شفاف نیست، نمی توان رقم دقیقی 
را از درآمد مجموعه های عرضه کننده عنوان کرد. 
اما می توان گفت که گردش مالی این کسب وکار 
به اندازه گردش مالی یک اپراتور اینترنت است در 
حالی که عرضه کنندگان اینترنت مالیات پرداخت 
نمی کنند.  رئیس هیات مدیره سازمان نظام 
صنفی رایانه ای ادامه داد: کارایی کسب وکارهای 
کارآمد شدن سیاست  مرتبط با فیلترشکن به نا
فیلترینگ در کشور انجامیده و حتی در استفاده 
همزمان از سرویس های داخلی و خارجی اختلال 
ایجاد کرده است؛ به طور مثال وقتی فیلترشکن 
فعال است امکان استفاده از پلتفرم های بانکی 

از بین می رود. 
غ از چالش های  کرد: فار وی خاطرنشان 
مرتبط با کسب وکارها، اجبار به نصب فیلترشکن  
خانواده ها را در محدودسازی دسترسی کودکان 
در فضای اینترنت به چالش کشانده و همچنین 
احتمال نصب بدافزارها را بالا برده و امنیت 
تلفن های همراه را پایین آورده است، این در 
که به نسل »زِد«  که نسل جوان تر  حالیست 
معروفند، بیشتر تقاضای دسترسی به فیلترشکن 
را دارند اما عمومیت استفاده از این خدمت 
همه نسل ها و از نظر جغرافیایی همه کشور را 
دربرگرفته است زیرا امروز حتی در ساده ترین امور 
مانند به روزرسانی برنامه ها در گوگل پلی نیاز به 
فیلترشکن است در حالی که وزیر ارتباطات خود 
به صراحت اظهار داشته اند که نظر کارشناسی 

ایشان هم بر رفع فیلتر گوگل پلی است. 
اسلامی گفت: به هر حال این کسب وکار امروز 
به بیزنس بزرگی تبدیل شده که به نظر نمی رسد 
بتوان به راحتی آن را کنترل کرد؛ در حال حاضر 
بیشتر دسترسی ها به زمان پیش از فیلترینگ 
نارضایتی های  مانده  جا  به  آنچه  و  برگشته 
جدی، مشکلات امنیتی و تحمیل هزینه خرید 

فیلترشکن به خانوار است. 
این کارشناس درباره عوامل تاثیرگذار بر قیمت 
فیلترشکن توضیح داد: قیمت این سرویس 
را سختی دسترسی به آن مدیریت می کند؛ 
وقتی دسترسی به فیلترشکن سخت می شود 
در شرایطی که بخشی از جامعه در فضاهای 
گرام، تلگرام و توییتر  فیلترشده از قبیل اینستا
کسب وکار خود را به طور مستقیم و غیرمستقیم 
پیش می برند، ناچار به پرداخت هزینه فیلترشکن 
هر قدر هم بالا هستند زیرا در غیر این صورت با از 
بین رفتن کسب وکار خود مواجه می شوند و اینجا 
دیگر عرضه و تقاضا در قالب یک رفتار اقتصادی 
مطرح نیست.  وی تصریح کرد: به یقین اخلاق 
ملی و دینی جامعه ایرانی دسترسی به سایت های 
غیراخلاقی یا ضدامنیت ملی را تحمل نمی کند با 
این حال دامنه فیلترینگ امروز به اندازه ای وسیع 
شده که حتی کسانی که درگیر این چالش های 
غیراخلاقی و غیردینی نیستند با فیلترینگ در 

کشمکش هستند. 

بــــازار سرمایه
رشدشاخصکلبورس

شاخص کل بورس در پایان معاملات دیروز 
با رشد ۱۰۶۹ واحدی به ۲,۳۰۴,۴۴۸. ۱۶ واحد 
رسید. شاخص کل بورس در پایان معاملات دیروز 
چهارشنبه )۵ اردیبهشت( با رشد ۱۰۶۹ واحدی 
به ۲,۳۰۴,۴۴۸ واحد رسید. از تغییر شاخص های 
دیگر بورس می توان به رشد ۴۶۵۰ واحدی 
شاخص کل هم وزن اشاره کرد. همچنین حجم 
معاملات دیروز ۱۱. ۴ میلیارد سهم بود که طی 
۳۴۸,۰۶۸ معامله دادوستد شد و ارزش کل این 
معاملات نیز به ۷۵,۹۳۷. ۷ میلیارد ریال رسید. 
ارزش کل بازار بورس نیز بالغ بر ۷۹,۶۰۹,۵۸۵. 
۲۱۵ میلیارد ریال شد.  دیروز فملی، شبندر و فایرا 
نمادهای سبزپوش بورس بودند که بیش ترین 
اثر را در رشد شاخص کل بورس داشتند. در سوی 
دیگر نمادهای پارسان، فولاد و کگل از نمادهای 
قرمز بودند که اثر منفی بر شاخص داشتند.  در 
فرابورس نیز نمادهای فجهان، شگویا و وسپهر 
بیش ترین اثر افزایشی را بر شاخص داشتند و 
نمادهای آریا، آریان و ساروج نمادهایی هستند 

که اثر کاهنده بر شاخص کل فرابورس داشتند. 

: سهام دو  آرمان ملی – صدیقه بهزادپور
باشگاه استقلال و پرسپولیس در دقیقه ۹۰ با 
لابی دولت به سرمایه گذاران، از ترس حذف 
این دوباشگاه از اولین دوره لیگ نخبگان آسیا، 
سرانجام عملیاتی شد. هر چند به گفته برخی 
گذاری رویکردی خوب  از کارشناسان این وا
که خیلی دیر انجام شد و به  تلقی می شود 
مثابه روغنی است که نذر امامزاده خواهد شد. 
به گفته صاحب نظران این دو باشگاه با فراز و 
نشیب های فراوان با وجود ظرفیت های خوب 
طرفداران و پتانسیل مناسب برای درآمدزایی 
که در صورت نبود اهرم  به مرحله ای رسید 
فشارهای دولتی به سرمایه گذاران برای خرید 
سهام این دو باشگاه غیراقتصادی، باز هم در 
همان وضعیت قبلی به سر می بردند و آینده ای 
کاملاً نامعلوم از نظر ورزشی و اقتصادی پیدا 

می کردند. 

   خصولتی سازی ادامه دار
به گزارش »آرمان ملی«، برزو حق شناس، 
کارشناس اقتصادی درباره روند خصوصی سازی 
در کشور گفت: بسیاری از طرح های اعلام شده 
از سوی دولت به نظر خوب و مطلوب به نظر 
می آید اما در مرحله اجرا به آنچه که مورد نظر 
و تعریف شده در هدف نهایی است، منتهی 
نمی شود، در مجموع همواره دولت هنگام 
انجام طرحی یا پروژه های بسیاری اقدامات 
اشتباه دیگری نیز انجام می دهد یا اینکه بدون 
توجه به زیرساخت ها به اجرای آن در ظاهر کار 
کثر موارد بدون اینکه  بسنده می کند که در ا
گامی به جلو بردارد به شکست منتهی می شود، 
ح  ح خصوصی سازی نیز از بَدو مطر اجرای طر
شدن آن با مشکلات بسیاری مواجه شد که 
کم  حکایت از عدم تمایل واقعی دولت در 
شدن حضور خود در راستای اجرای این پروسه 
است و آنچه که بیشتر مشهود است »خصولتی 
شدن« است تا »خصوصی شدن« از سوی دیگر 
با اِعمال نظر در بسیاری از قوانین در شرکت ها 
یا سازمان های خصوصی سازی شده، تامین 
منافع و سود شرکت های سرمایه گذار را نیز با 

خطر مواجه می سازد، در حقیقت حضور دولت 
در ابتدای اجرای این طرح فقط با هدف نظارت 
بر تامین منافع جامعه هدف و آنچه که قانون 
در راستای رعایت مصالح و منافع عمومی به آن 
اشاره کرده است، باید باشد که اینگونه نیست. 

گذاری دو باشگاه بی رمق اما با پتانسیل   وا
خوب

کارشناس درباره مزایا و چالش های  این 
گذاری سهام دو باشگاه ورزشی پرسپولیس  وا
کند  روند  و  خصوصی  بخش  به  واستقلال 
اجرای آن گفت: روند اجرای خصوصی سازی 
در کشور ما از آنجا که با دیگر نقاط جهان تفاوت 
دارد و همچنان سایه دولت بر سرِ خصوصی 
سازی گسترده می ماند و از سوی دیگر با توجه 
به زیرساخت های اشتباه در بخش دولتی، 
چندان  خصوصی  بخش  و  سرمایه گذاران 
استقبالی از اجرای این طرح نمی کند، کما اینکه 
گذاری سهام سرخابی ها  مشاهده کردیم که وا
پس از چند بار اعلام سرانجام با فشار دولت 
نامطلوب  سهامداران  زعم  به  معامله ای  و 

که آنها نیز شاهد بودند دولت و  اجرا شد، چرا
نهادهای دولتی با سیاست های اشتباه جان 
و رمقی برای این دو باشگاه باقی نگذاشتند که 
بتوان از آن ها به عنوان دو بنگاه اقتصادی – 
ورزشی یاد کرد. او توضیح داد: همه باشگاه ها 
در سطح بین المللی با منتفع شدن از دو فرآیند 
فروش بلیت و حق پخش مسابقات می توانند 
سودهای کلانی ببرند در حالی که این دو رویکرد 
گذار  به ترتیب به فدراسیون فوتبال و تلویزیون وا
شده و حق خود باشگاه ها از آن ناچیز یا صفر 
بوده است، و قطعاً با ادامه این روند چیزی را 

عاید سرمایه گذار نخواهد کرد. 

گذاری سهام  کامل دولت در وا بُرد     
سرخابی ها

گذاری  وا روند  داد:  توضیح  حق شناس 
سهام و خصوصی سازی ها در دیگر کشورها با 
اعلام مزایده هایی در سطح کلان است که از 
همگان جهت حضور در آن دعوت می کنند و 
سرمایه گذاران نیز با اطمینان از سلامت این 
پروسه و همچنین سودده بودن آن در مناقصه 

یا مزایده ها شرکت می کنند، اما در ایران بعد 
گذاری سهام سرخابی ها،  از چند بار اعلام وا
هیچکس متقاضی برای آنها پیدا نشد و در 
نهایت به اجبار شرکت هایی را به گونه ای موظف 
به خرید سرمایه این دو باشگاه کردند و همزمان 
گذاری به سرمایه گذارانی چون؛  با انجام این وا
هلدینگ خلیج فارس و بانک ها علاوه بر انجام 
این وعده کهنه شده، توانستند بدهی خود به 
گذاری ها تسویه کنند  آنها را در راستای این وا
و در نهایت موفق به اجرای سیاستی برد کامل 

برای خود شد. 

زشی حلقه فراموش شده     اقتصاد ور
در ایران

بانک ها  اقتصادی حضور  کارشناس  این 
در این رویکردها را برخلاف اظهارات پیشین 
مسئولان دولتی مبنی بر عدم مطلوبیت بانک ها 
در فرآیند بانکداری دانست و گفت: این امر 
کمیت، غیرقانونی  به گفته خود مسئولان حا
است علاوه بر این اقتصاد دارای مشکلات 
کشور در حوزه های مختلف حتی در صورت 
نحوه اجرای صحیح، به دلیل زیرساخت های 
معیوب و پرچالش، بهبود نمی یابد، هر چند 
غ  صنعت باشگاه داری برای سرمایه گذاران فار
از علاقه مندی به حوزه ورزش، صنعتی پردرآمد 
گذاری با  تلقی می شود، اما حضور در این وا
که  کراه از سوی سرمایه گذاران همراه بود، چرا ا
می دانستند به میدانی وارد می شوند که فقط 
هزینه های ۸۰۰ میلیاردی را برای آنها به ارمغان 
خواهد آورد. او پرسپولیس واستقلال را از جمله 
باشگاه های پرمخاطب و طرفدار در سطح 
جهان دانست و اضافه کرد: این دو باشگاه با 
این تعداد از طرفدار پروپاقرص در کشور در 
مقایسه با کشورهای دیگر جهان، در صورت 
مدیریت صحیح می تواند درآمد کلانی برای 
کشور را به ارمغان آورد و نه تنها اهداف ورزشی 
پیش بینی شده در رشته فوتبال در داخل و 
منطقه را عملیاتی کند بلکه می تواند اقتصاد 
کشور را نیز با کارشناسی صحیح از اقتصاد ورزشی 

بهبود بخشد. 

گذاری سهام پرسپولیس و استقلال گزارش می دهد کارآمدی روند اجرای وا »آرمان ملی« از نا

کیشوماتسرمایهگذارانِسرخابیها
گذاریسهامسرخابیها    دولت،برندهوا

مدیر کل جمع آوری و فروش اموال تملیکی استان تهران 
گفت: هفت هزار تن چای خارجی با کیفیت در مزایده اموال 

منقول به فروش گذاشته شده است. 
حسین ایزدی اشاره به اولین مزایده سال ۱۴۰۳ اموال 
تملیکی استان تهران، اظهار داشت: در فروردین امسال 
مزایده اموال منقول به شماره ۲۰۷ برگزار شد که ارزش آن یک 
هزار و ۱۹۵ میلیارد تومان است که از سوم اردیبهشت ماه 
شروع شده و تا ۱۱ اردیبهشت مهلت دارد که در این مزایده 
۲۱۵ پارتی کالا عرضه شده که هفت هزار تن آن چای است. 

مدیرکل جمع آوری و فروش اموال تملیکی استان تهران 
ادامه داد: این مقدار چای با همکاری سازمان استاندارد 
نمونه برداری و به تایید سازمان غذا و دارو رسید که این 
نمونه برداری در ۴۰ روز انجام شده است. تولیدکنندگان و 
بازرگانان می توانند در این مزایده شرکت و چای را خریداری 
کنند ۲ ماه به تولیدکنندگان با تایید وزارت جهاد کشاورزی 
اجازه داده می شود تا بعد از برنده شدن مبلغ را واریز کنند و 

برای آن ضمانت نامه بانکی گرفته می شود. 
وی با اشاره به اینکه پنج هزار تن چای دیگر هم در مزایده 
بعدی به فروش گذاشته می شد، افزود: در مجموع ۳۵ هزار 
تن چای بود که ۱۷ هزار تن در استان تهران و بقیه در استان 
هرمزگان است که به سرعت بعد از مجوزهای استاندارد و 

سازمان غذا و دارو تعیین تکلیف می شود. 

ک غیر منقول اظهار داشت:  ایزدی با اشاره به مزایده املا
ک  ۲ هزار و ۷۹۰ میلیارد تومان ارزش این دوره از مزایده املا
است که ۴۶ ملک معروف به سادات خوزستان واقع در 
تهران به نفع دولت مصادره شده است که به ارزش ۲۲۰ 
میلیارد تومان قیمت کارشناسی به مزایده گذاشته شده 

است. 
کید کرد: در این مزایده چندین ملک سنگین داریم  وی تا

که شامل ملک های ۱۸ تا سه هکتاری و آپارتمان های در 
استان تهران است که برای خریداران امکانات تشویقی قرار 

دادیم تا ۲۰ درصد نقد و مابقی را تا ۲ سال پرداخت کنند. 
مدیرکل جمع آوری و فروش اموال تملیکی استان تهران 
ادامه داد: مزایده اموال غیر منقول از ۲۸ فروردین شروع 
شده است که تا فردا فرصت دارد ضمن اینکه در مزایده های 

دیگر دوباره عرضه خواهد شد. 
ایزدی با بیان چهار هزار میلیارد تومان کل دو مزایده 
منقول و غیر منقول است، گفت: در این مزایده ها بحث 
مزایده  به  بود  مانده  بلاتکلیف  بود  سال ها  که  ماینرها 
گذاشته شد. سه هزار و ۳۰۰ دستگاه ماینر برای فروش 
گذاشته است. دستگاه هایی که استاندارد تایید کند به 
آنها فروش می رود و در صورتی که استاندارد تایید نکند به 
فروش نخواهد رفت.  مدیرکل جمع آوری و فروش اموال 
تملیکی استان تهران با اشاره به حمایت های وزیر امور 
اقتصاد و دارایی و رئیس سازمان اموال تملیکی در تسریع 
تعیین تکلیف کالاها گفت: آقای خاندوزی و اجتهادی بیش 
، این نهاد را در رسیدن به اهداف خود  از حد توان و انتظار
در احقاق حقوق مردم حمایت کردند.  ایزدی بیان داشت: 
همکاری قوه قضائیه نیز منجر به تسریع در تعیین تکلیف 
گر این همکاری ها نبود  کالاهای اموال تملیکی شد که ا

شاهد سرعت بخشی در کالاها نمی شدیم. 

مدیرکل جمع آوری و فروش اموال تملیکی استان تهران: 

هفت هزار تن چای اموال تملیکی به مزایده گذاشته شد

وزیر اقتصاد ضمن اعلام دریافت ۱۱۰ هزار میلیارد تومان مالیات از 
ابربدهکاران در سال گذشته، گفت: امیدواریم حق پخش تلویزیونی 
بازی های پرسپولیس و استقلال و همچنین مواردی که می تواند 
منجر به درآمدهای پایدار دو باشگاه شود را به سرانجام برسانیم و 

دغدغه میلیون ها هوادار این دو باشگاه برطرف شود. 
گذاری مالکیت استقلال و  سیداحسان خاندوزی در آیین وا
پرسپولیس به بخش خصوصی اظهار کرد: یادمان است که در موضوع 
انتقال استقلال و پرسپولیس به دولت چه گفتند. بعضا عنوان می شد 
که از این حرف ها گوشمان پر است و بسیار ابلاغ شده اما دولت ها در 
ایران چنین اراده ای از خود نشان نمی دهند. اما امروز شاهدیم که 
امروز با یک همت و همدلی جمعی بین تمام ارکان و خانواده ورزش 

گذاری دو باشگاه پرسپولیس و استقلال هستیم.  کشور شاهد وا
وی افزود: امروز بحمدا... در حوزه دو باشگاه پرطرفدار و مردمی، 

یکی از پروژه های ناتمام دولت سیزدهم به سرانجام رسید. 
وزیر امور اقتصادی با بیان اینکه ما نسبت به اصل مشارکت 
طلبیدن مردم و بخش غیردولتی اراده جدی داریم، گفت: در اسفند 
۱۴۰۰ یعنی شش ماهه اول شروع به کار دولت گام اول یعنی موضوع 
افزایش سرمایه پرسپولیس و استقلال و خصوصی سازی آنها و 

گذاری ۱۰ درصد سهام آنها به مردم صورت گرفت.  وا
کید کرد: جای مجموعه های بزرگ کشور در بازار سرمایه  خاندوزی تا
خالی است که مقدمات حضور آنها را فراهم می کنیم. با وزارت نفت 
کره می کنیم که پالایشگاه بزرگ خلیج فارس را وارد بورس کنیم. با  مذا

کره شدیم که پروژه های جذاب معدنی کشور  وزارت صمت وارد مذا
را به مشارکت مردمی و تامین مالی جمعی مردمی، فراخوان کنیم. 

گذاری باید بر اساس اهلیت و تخصص باشد،  وی با بیان اینکه وا
گذاری های چندان زیادی نداشتیم. شاید  گفت: در دولت سیزدهم وا
گذاری سهام هلدینگ خلیج فارس بود که به  یکی از موارد مهم آن وا
گذار شد. نگاه ما بلندمدت است که دوباره  یک مجموعه تخصصی وا
گذاری ها برگردد. یعنی متقاضیان کسانی باشند که کار حرفه ای  این وا

را خوب انجام دهند. 
گفت:  سرخابی ها  تلویزیونی  پخش  حق  درباره  اقتصاد  وزیر 
امیدواریم این موضوع و مواردی که می تواند منجر به درآمدهای پایدار 
دو باشگاه شود به سرانجام برسانیم و دغدغه میلیون ها هوادار این 

دو باشگاه برطرف شود. 
به گفته خاندوزی، استفاده از مدیریت های غیردولتی باید تکمیل 
شود که ما آرام آرام بخش های غیردولتی را برای مدیریت بنگاه های 

اقتصادی داشته باشیم. 
گذاری  همچنین وزیر امور اقتصادی و دارایی در حاشیه آیین وا
استقلال و پرسپولیس به بخش خصوصی اظهار کرد: سال گذشته 
از محل ابربدهکاران مالیاتی ۱۱۰ هزار میلیارد تومان مالیات معوقه 

وصول کردیم. 
وی افزود: مالیات معوقه ابربدهکاران شامل برخی شرکت های 
زیرمجموعه بانک ها و مالیات خود بانک ها بود که واصل شد. از این 

طریق فشار به مودیان مالیاتی کوچک کاهش پیدا کرد. 

وزیر اقتصاد: 

حقپخش
یونی تلویز
سرخابیهارابه
سرانجاممیرسانیم


